
خطوط هوای اختصاص مناطق آزاد فعال م شود

به گزارش روابط عموم و امور بینالملل منطقه آزاد چابهار به نقل از ایسنا حمیدرضا مومن در نشست شورای اداری منطقه آزاد چابهار

با بیان اینه افتتاحهای زیادی در مناطق آزاد پیش رو داریم گفت: مسیر توسعه مناطق آزاد کشور هموار شده است و کار را برای

آیندگان آسان کردهایم.

وی بر همافزای بیشتر بین مناطق آزاد تاکید کرد و افزود: مناطق آزادِ هشتگانه کشور باید از تجربیات هم استفاده کنند. بیشتر ضعفها

را برطرف کردهایم، ول همچنان م بایست بسمت تقویت نقاط قوت و برطرف نمودن نقاط ضعف قدم برداریم

وی ادامه داد: ط ۶ سال اخیر با مناب ناپایدار و شرایط اقتصادی ناپایدارتر کار کردیم و هماین ماحصل اقدامات انجام شده در

مناطق آزاد را مشاهده مکنیم.

،صنای ،مناطق آزاد و ویژه اقتصادی کشور بیان داشت: در منطقه آزاد چابهار در حوزههای مختلف پتروشیم دبیر شورایعال

گردشری و اجرای طرحهای عمران و تولیدی به خوب کار شده است.

وی با اشاره به اینه در دولت تدبیر و امید در مناطق آزاد در برخ موارد به اندازه ۲۰ سال گذشته کار شده است ادامه داد: در بسیاری

از حوزهها متوان گفت، چهار برابر ۲۰ سال گذشته کار شده است.

وی با بیان اینه به جرات متوان ادعا کرد که توسعه همه جانبه در مناطق در حال شل گیری است و از این حیث ،منطقه آزاد چابهار

از پتانسیل بالای برخوردار است.

وی در بخش دیری از سخنان خود با تاکید بر اینه باید مطالبات مردم را شنید و به آنها پرداخت اظهار کرد: دبیرخانه مناطق آزاد

کشور، هر هفته با نمایندگان مردم در خانه ملت جلسات خواهد داشت و نمایندگان مجلس، مطالبات بحق مردم را به ما انتقال مدهند.

وی با تاکید بر اینه رویرد دبیرخانه مناطق آزاد کشور، تقویت مدیرعاملهای مناطق آزاد است گفت: باید موضوع تشیل شوراهای

سرمایهگذاری، تامین مال و مناب پایدار به طور جدی در دستور کار قرار گیرد. با راه اندازی شوراهای مشورت رف موان در مسیر

توسعه مناطق تسری م شود.

دبیر شورایعال مناطق آزاد و ویژه اقتصادی کشور با تاکید بر اینه همه شرایط در مناطق آزاد باید شفاف باشد بیان داشت: مطلبد

در این باره، حوزه اطلاعرسان را تقویت کنیم.

مومن تصری کرد: برای ایجاد تحول در حوزه گردشری باید خطوط هوای اختصاص مناطق آزاد را هرچهسریتر فعال کنیم.


